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z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodilrczego.
Rady Gminy odbytego w dniu 26 lutego 2019 roku

Posiedzenie otworzył Przęwodniczqcy Komisji Jan Rutowicz ,który na wstępie
. powitał jej członków.

Stwierdził otl, ie na stan Komisji 5 radnych w posiedzeniu udział btęrze 5 radnych co
stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecnoŚci radnych stanowi załączruknr 1 do protokołu.
Następnie Jan Rutowicz powitał:

. Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Współwłaścicięla ZąazduPodzamcze Andrzeja Kowalskiego,
- WłaścicięIa Za|<tadu Polskie odpady Komunalne Roberta Pacha.

Lista obecnoŚci stanowi załączrukw 2

Następnie Przewodniczący Komisji zwrócił się o zgłaszanie zmian do
przesł'anego wtaz z Zaproszęniami porz4dku posiedzenia.
W związ|u z tym, ie rrie zgłoszono iadnych zmianporządek posiedzenia został
przyj ęty j edno gło śnie w następuj ącym brzmieniu :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2' P rzyjęcie porzqdku posiedzenia.
3 . P rzyj ęcie protoko Łu z p oprzednie go pos iedz enia Komi sj i.
4. Wysfuchanie informacji na tęmat stanu zaawansowatiaprac na terenie

ZaĘaduPolskie odpady Komunalne w Fałkowieprzy ulicy Pląskowickiej.
5. Informacja Prezesa Gminnej Spółdzielni ',SCh'' w Kodrębie oraz

właścicielaZajazduPodzamcze w Fałkowie na temat przygotowania do
rewttahzacji.

6. Informacjanatemat stanu bęzrobocia na tęrenie Gminy Fałków oraz aktywizacji
osób bezrobotnych w 2018 roku.

7. Sprawy róinę i wolne wnioski.
8. Zakonczenie posie dzenta.

W związku z tym, Żę nię zgt'oszoto Żadnychuwag do protokołu z
poprzedniego posiedzenia Komisji odbytego w dniu 29 stycznia2)I9 został on
przyj ęty j edno gto śnie.
Ad.pkt.4.

Na wstępie głos zabrał' Robert Pach właściciel Zal<tadu Polskie odpady
Komunalne połozonego w Fałkowie przy ulicy Pląskowickiej.
Szczegót'owo omówił on zakres prac prowadzonych na terenie zaL<ładu .

Poinformował o dotychczas podpisanych umowachz cementowaniami na odbiór
odpadów zgromadzonych na teręnię zaL<ładujak równiez o prowadzonych rozmowach

. 
w cęlu podpisania kolejnych umów.

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem ile osób jest obecnie
zatrudnionych w tym zaL<ładzie.



Jak poinformował Robert Pach obecnie zatrudnionych jest 7 osób, aktualnie

zainteresowany jest zatrudnieniem pracownika posiadając ego przygotowanie z zakesu
ochrony Środowiska natomiast docelowo planowarre jest zatrudnienie około 50 osób.

Kontynuuj4c swoją wypowieÓŹ poinformował on, że w celu rczładowatlia ruchu na

ulicy Pląskowickiej planowana jest budowa drogi wewnętrznej na teren zaHaduz
drogi krajowej tlr 42 przez działklbędące w posiadaniu zakładu.

Poinformował on równieŻ o problemach na jakie napotyka mlędzy innymi przy

uzyskaniu dokumentacji niezbędnej do całkowitego uruchomięnta zal<ładu ( decyzji

środowiskowych ię.) co powoduje przedtużetie się w czasie docelowego zaŁatwienta

sprawy.
Ńa zakończenię odpowiedział' ottna pytania i udzielił dodatkowych wyjaśnień w

omawianym temacie.
Przewodni cz4cy Rady Gminy zwrocit' się do Roberta Pacha z zapytaruem ezy

mógłby on równie Ż lczestniczyÓ w obradach sesji w celu przedstawienia informacji

dotyczącej Zaawansowania prac na terenie zal<ładuw Fałkowie.

Pan Robert Pach w odpowiedzi stwierdził', Że skorzysta on z zaproszęnia na

sesję Rady Gminy.
Ad.pkt.5.

W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy

Piotr Gonerka, który poinformowaŁ Żę na posiedzenie Komisji był zaproszofiy Prezes

Gminnej Spółdzielni,,SCH'' w Kodrębie w celu poinformowania o przygotowaniach

do rewiialtzacjinaleiącego do Spółdziehnl terenu w Fałkowie ale jak dot4d nie jest

wiadoma przyczqajego nieobecności. PoinformowałtakŻe, Zę we wcześniejszych

.o"-o*uóhzprezesem spółdzielni w Kodrębie zasugerowano remont budynku sk1epu

w Częrmnie, tak aby utworzyć sklep samoobstugowy i zagospodarowanie terenu

wokół sklepu.
W dalszej częścltego punktu gł'os zabrał radny z miejscowości Czermno Jan

Dziuba,który zwróc!ł' się aby Gminna Spółdzielnia zadbała o teręn wokół ich sklepu w

tej miejscowości.
Wyjaśnień w tym temacie udzielił Wójt Gminy Henryk Konieczny.

Ad.pkt.6.
. w kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy

Piotr Gonerka i odcz7Ąał przesłaną przez Powiatow y IJrząd Pracy w Końskich
informację o stanie i strukturze bezrobocia w Gminie Fałków za2018 rok.

Na dzięń 31 grudnia2018 roku ltczbabezrobotnychz terenu Gminy Fałków wyniosła

149 osób.
W tym: bezrobotne kobiety - 92,bezrobotni z prawęm do zasiłku - 53, długotrwale

bezrobotni - 57 .

Na przestrz ęń2OI8 roku w Gminie Fałków nast4pił wzrost iloŚci osób bezrobotnych

o 21 osób.
W 2018 roku w ewidencji Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich zarejestrowały się

293 osoby bezrobotnę zamleszkałę na tęrenie Gminy Fałków (w tym 169 kobiet i l24
mężlczyzn,25O ztych osób poprzednio pracowato, a 43 dotychczas nie pracowały.

Po raz p1ęrwszy zarejestrowało się 51 osób, natomiast po raz druei i kolejny

zarejestrowały się 242 osoby.
W momencie Ęestracjt82 osoby uzyskały prawo do zasiłku dla bezrobotnych.



Z ewidencji Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich w 2018 roku wył4czono 272

osoby bezrobotne (w tyrrr 140 kobiet) z Gminy Fałków.
Z powodu podjęcia pracy zostało wył4czolych 146 osób, 11 osób zostało

wyt'ączotlych z powodu odmowy bez uzasadnionej przyczyny przyjęcia propozycji

odpowiedniej pracy lub innej formy pomocy, ze statusu bezrobotnego dobrowolnie
zręZygfiowaty 34 osoby.
Ltczbabezrobotnych powyżej 50 roku iyciana konięc grudnia 2018 roku wynosiła 43

osoby, do 30 roku życia 51 osób, bęzrobotnychbez kwalifikacji zawodowychbyło 67

natomiast bezrobotnych bez doświadczetia zawodowego były 30 osób ( w tym 22

kobiety).
Na koniec 2018 roku w ęwidencji Powiatowego Urzędu Pracy ztajdowato się 9 osób

niepełnosprawnych oraz |0 osób bezrobotnych w okresie do If miesięcy od dnia

ukończenia nauki.
Na aktywizację osób bezrobotnych zamieszkałych na teręnie Gminy Fałków w

2018 roku wydatkowano kwotę 538 237,00 zł.
W ramach tych środków zaktywizowano 64 osoby bezrobotne w tyrrr między innymi:

- prace interwencyjne - I osoba bezrobotna,
- roboty publiczne - 29 osób bezrobotnych,
- stai- 19 osób bezrobotnych,
. dotacje - 9 osób bezrobotnych,
- szkolenia - 4 osoby bezrobotne,
Przedstawiona informacja stanowt załącztlik nr 6 do protokołu.

Następnie wójt Gminy Henryk Konieczny orazPrzęwodniczący Rady Gminy
Piotr Gonerka udzielili dodatkowych wyjaśnień dotyczqcych tematu bezrobocia.

Ad.pkt.7.
Realizując kolejny punkt posiedzenia Przewodticzący Komisji udzielił głosu

Pani Halinie Dudzińskiej.
Poinformowała ona, ze jest studenĘ Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego Jana

Pawła II w Lublinie na kierunku Administracja oraz sfuchaczęm Archidiecezjalnego
Studium organistowskiego w Lublinie, gdzte wykładowc4 jest między irrrrymi Pan

Stanisław Dziwiszek.
Wspólnie z organistą Adamem Szymańskim zwrócili się do Wójta Gminy z
propozycj 4Zorganlzowania Festiwalu organowego w parafii pod wezwaniem Swiętej

Trojcy w Fałkowie.
Proponowane Są w miesiącu sierpniu 2019 roku 4 ttedzielne koncerty o godzinie

17.00 w Kościele w Fałkowie.
Poinformo wała ota również, Że w poprzednich Latachw kościele w Fałkowie odbyły

się dwa jednodniowe koncerty organowe w wykonaniu Pana Stanisława Dziwiszka i
cieszyły się dużym zainteresowaniem.
Następnie poinformowała ona o proponowanych wykonawcach koncertów oraz
przedstawiła wstępny kosztorys na kwotę około 20 000,00 zł.
Kontynuując swoj4 w1,powiedźwyjaśnIta, ie po podjęciu decyzji co do otganzacji
tego festiwalu zostan ą przy gotowane programy poszczególnych koncertów.

o terminach koncertów powiadomione zostaną lokalne media oraz okoliczne parafie w

tym cały dekanat przedborsL<l oraz większe oŚrodki kultu w diecezji orazpoza jĄ
eranicami dodała Halina Dudzińska.



Fęstiwal organowy ma równieŻ akceptaĄę księdza proboszcza Atdrzeja Gawrysia,

który wł4czy się w jego organizację poinformowała.
Przewodniczący Rady Gminy Piotr GonerĘ stwierdził, ie organizacja koncertu

organowego jest dobrym pomysłem ale zwróctł uwagę na kwestię finansow4.

Będąc przy głosie zasugerował on aby w cęIurozeznania jakie będzie zainteresowanie

koncertamiw 2019 roku zorganizowaÓ 2 koncerty i w kolejnych latach stopniowo

przĄśó w recital.
W omawianyln temacie głos zabrał' równteż Wójt Henryk Konieczny i

udzielił dodatkowych wyjaśnień.
Ko mi sj a zaakc eptował a prop ozy cj ę zot galizow ani a konc ęrtów org anowych w

Kościele w Fałkowieuzależniając ich liczbę od mozliwoŚci finansowych bud:żetu.

Gminy.
W dalszej częścitego punktu Komisja zapoznała się z pismem radnego

Jaro sława Kaczmarka zam. Sulborowic e.

W imieniu mieszkańców tej miejscowośct zwraca się on o ujęcie w planach

remontowych na bieżqcy rok i doprowadzenie do odpowiedniego stanu nawierzchni

drogi wskazanej w piŚmie.
Komisj azdecydowała o przekazaniu pisma pracownikowi ds. drogownictwa

WojciechowiDomańskiemu w celu przedł'oŻenia go na posiedzeniu Komisji
dotyczącymprzegĘądudróg gminnych i rolniczychi wyboru do remontów w 2019

roku.
Ad.pkt.8.

W związlu zę zrealizowaniem porządku Przewodniczqcy Komisji podziękował

wszystkim zaudział' i zamkn4ł. posiedzenie.
Na tym protokół zakoitczotto.

Protokółowała:
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